
Hej 

 

Skulle vilja införa en kort motion om I20 till årsmötet, ta gärna en 

titt och föreslå ändringar då den är tänkt att diskuteras på plats då jag inte har så 

bra koll på klubbens förhållande till I20. 

 

Bakgrund: 

Vi är ett gäng inte alls aktiva discgolfare (att jag är den enda av 

ca. 10 aktiva som orkat betala medlemsavgift de senaste åren säger väl allt). Nu har vi 

dock hittat ett projekt som vi börjat engagera oss i; I20s niohålsbana och DDC-banorna vi 

satte upp där ifjol. I år har vi tänkt ta det ett steg längre i och försöka fixa 

med lite bättre utkast, röja sly, lägga till alternativa utkast och 

bättre markering av DDC-banorna. 

 

Jag skulle vilja motionera om startandet av en sektion (eller hur man nu vill 

definiera det) med ansvar för I20-banan + DDC-banorna där. Då jag är den 

enda aktiva medlemmen i nuläget av de som är aktiva där kan jag tänka mig 

att ta på mig ansvaret. Målet är att skapa en bra nybörjarbana på I20 + 

DDC-banor. Att göra det genom klubben är dels roligare (varför bygga på en 

bana bara för sin egen skull?) och dessutom så vore det roligt att så småningom 

arrangera mindre DDC-tävlingar och kanske hålla kvällsdiscen på I20 någon eller 

några gånger per säsong. 

 

Dessutom krävs kanske viss kontakt med kommunen (även om vi inte tänkt oss 

några egentliga ingrepp mer än att röja lite sly och sätta upp plankor 

till utkast), om inte annat runt klippning, något som alltså skulle vara något sektionen har 

ansvar för. Andra frågor som kan bli aktuella är informationstavla från klubben, 

övertagande av korgar (om de på Bräntis någon gång uppdateras kan man 

flytta de gamla ned till I20). 

 

-- 

Linus Råde 


